
Protokół Nr 1/2021 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów 

z dnia 5 marca 2021 r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 10:30, a zakończono o godz. 14:00 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy Gminy, 
2. Pani Ewelina Droździel-Szykuła - Skarbnik Gminy, 
3. Pan Maria Sak - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli, 
4. Pani Elżbieta Kuźma - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szewni Górnej, 
5. Pracownik Urzędu Gminy -Aneta Zub 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 

2. Przyjęcie porządku obrad, 
3. Kontrola w zakresie realizacji zobowiązań podatkowych za wodę i odprowadzanie ścieków 

oraz opłat za odpady komunalne za 2020 r., 
4. Sprawy różne, 
5. Sporządzenie protokółu z posiedzenia, 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia 

Ad.l. Pan Mirosław Lewusz- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów dokonał 
otwarcia posiedzenia i na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 3 członków 
Komisji obecnych jest 3, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności jej obrad. 
(lista obecności Zał. nr 1) 

Ad.2. Proponowany porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym przyjęto jednogłośnie. 

(za 3 przeciw 0 wstrzymał się 0) 
Ad.3. Temat kontroli: 

Kontrola w zakresie realizacji zobowiązań podatkowych za wodę i odprowadzanie 
ścieków oraz opłat za odpady komunalne za 2020 r. 

Przebieg kontroli; 

Wyczerpujących informacji odnośnie zobowiązań udzielała Pani Aneta Zub- pracownik 
Urzędu Gminy Adamów. Pani Zub następnie odczytała sprawozdania z zakresu: 
1. Realizacja poboru podatków od środków transportowych w 2020 roku. (Zał. nr 2) 
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2. Kanalizacja 2020 rok"(Zał. nr 3) 

3. Normowanie poboru i zużycia wody 2020 rok (Zał. Nr 4) 

4. Sprawozdanie opisowe opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 2020 rok 

(Zał. Nr 5) 

5. Sprawozdanie należności podatkowe od osób fizycznych (Zał. Nr 6) 
6. Realizacja poboru podatków od osób prawnych 2020 rok (Zał. Nr 7) 
Komisja nie wniosła żadnych uwag co do przeprowadzonej kontroli. 

Ad. 4. Pan Mirosław Lewusz- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów 
odczytał pisma, które wpłynęły do tutejszego urzędu w ostatnim czasie: 

• Pismo Przekazane przez Starostę Zamojskiego, dotyczące dotacji na rzecz Parafii 
Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Św. Andrzeja Boboli w Kosobudach. 

• Pismo w sprawie wykupu działki będącej własnością Gminy Adamów. 

• Pismo Przekazane przez Starostę Zamojskiego od Prezesa Unii Szefów Firm 

Zamojszczyzny w sprawie pomocy miejscowym przedsiębiorcom. 

• Pismo przesłane przez Ruch Polska 2050 w sprawie pomocy przedsiębiorcom. 

• Pismo od OSP Bondyrz w sprawie dotacji na rzecz dofinansowania do nowego samochodu 
strażackiego. 
Pan Wójt stwierdził, że gmina postara się poszukać w budżecie środki na ten cel. 
Pan Wójt Gminy Adamów poprosił Komisję o dyskusję nad sprawami dotyczącymi 
finansowania placówek oświatowych i przedstawił trudną sytuację w oświacie, zaznaczył, 
że każdego roku wzrasta koszt utrzymania szkół, gdyż do budżetu wpływa coraz mniejsza 
subwencja. Padła również propozycja poszukania oszczędności w etatach obsługi 
w szkołach. Pan Wójt wskazał, na duże koszty, które generują absencje nauczycielskie, 
aktualnie przebywa urlopie zdrowotnym 7 nauczycieli. 
Pan Wójt wskazał, że są trzy możliwości rozwiązania tego problemu. 

1. Przenieść pracowników szkolnych kuchni do Centrum Integracji Społecznej w Jacni. 
2. Dyrektorzy redukują etaty, 
3. Możemy pozostać przy obecnym systemie finansowania. 

Pan Wójt zaznaczył, że najbardziej sprawiedliwą formą oszczędności byłoby przeniesienie 
szkolnych kuchni do Centrum Integracji Społecznej w Jacni, gdyż zostaną wówczas 
utrzymane miejsca pracy a dałoby to oszczędność w kwocie ok. 300 tys. zł rocznie. 
Na poprzednich posiedzeniach komisjach stałych Rady Gminy Adamów Pan Wójt poprosił 
dyrektorów szkół o wskazanie możliwych oszczędnościach w placówkach oświatowych. 



Dyrektorzy Szkół Podstawowych przedstawili możliwości oszczędzania w ich placówkach 

poprzez redukcję godzin przeznaczonych na świetlicę, pomoc oraz tzw ramówek. 

Wyrazili również możliwość dodania do pensum dyrektorskiego 2 godzin. 

Następnie Pan Wójt przedstawił radnym istotne informacje dotyczące spółdzielni socjalnej. 

Poinformował o powołaniu na prezesa spółdzielni Panią Agatę Malicką- pracownika 

Urzędu Gminy. Na stanowisko menegera, spółdzielni zostały zgłoszone 2 kandydatury. 

Jedna osoba zrezygnowała. Spółdzielnia ma świadczyć usługi gospodarcze na rzec 

gminy, między innymi ma obsługiwać park linowy, sprzątać teren tężni solankowej 

prowadzić działalność gastronomiczną. W celu prowadzenia takiej działalności Pan Wójt 

zaproponował, aby przy zbiorniku wodnym postawić odpowiednie kontenery, jednakże 

koszt pozwolenia na budowę wyniesie około 20 tys. zł. 

Komisja pozytywnie opiniuje przedstawiony wniosek. 

Następnie dyskutowano nad budową tablicy informacyjnej w miejscowym Jacnia. Komisja 

jednogłośnie stwierdziła konieczność takiej budowy. 

W dalszej części posiedzenia Pani Skarbnik przedstawiła sprawozdanie Pana Kierownika 

Centrum Integracji Społecznej w Jacni dotyczące rozliczenia przyznanych dotacji 

na 2020 rok. 

Pan Wójt, poinformował również, że miejscowy przedsiębiorca zwrócił się z prośbą 

o wynajęcie terenu po byłym kółku rolniczym w Suchowoli w celu prowadzenia stolarni. 

Skierowano prośbę do radnego z Suchowoli o zebranie w tej sprawie opinii 

od mieszkańców a następnie przedstawienie jej na Sesji Rady Gminy. 

Na tym protokół zakończono. 

Podpisy Komisji Rewizyjnej: 

1. Mirosław Lewusz 

2. Krzysztof Grela 

3. Dariusz Sołtys 
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